

**Glaucoma Public-Private Partnership Programme – Notice on Terms & Conditions Amendment**

**青光眼治療協作計劃 – 條款及細則修改通知**

Glaucoma PPP Terms & Conditions will be amended as follows with effect from 26 December 2024.

青光眼治療協作計劃條款及細則將作出下列修訂並於 2024 年 12 月 26 日起生效。

Clause 3.5 第 3.5 條	The Private Ophthalmologists shall report to the HA within 24 hours any clinical incidents or complaints of clinical incidents or professional misconduct in accordance with the reporting requirements and procedures as set out by the HA and to submit written reports and take other follow-up actions in respect of the reported incident or complaint as may be directed by the HA within 4 weeks, to the satisfaction of the HA.	私家眼科醫生必須根據醫管局制定的報告要求和程序，於 24 小時內向醫管局呈報任何臨床事故或臨床事故投訴或專業上的失當行為，並按醫管局指示就報告的事故或投訴或專業上的失當行為於四星期內提交書面報告及採取其他後續行動，達到醫管局滿意的程度。
Clause 5(g) 第 5(g)條	Each Private Ophthalmologist shall endeavour to submit claims for the Subsidy within 9 months of the provision of a Subsidised Consultation. Submitted claims shall be verified by the HA and, subject to verification and acceptance of the claim, payment shall be made by the HA within 30 clear working days from the date of which the submitted claims are, to the satisfaction of and not disputed by the HA. For any disputed claims, the HA reserves the right to withhold payment until the issue is resolved. Any claims for the Subsidy received after stated timeframe shall only be processed and paid at the discretion of the HA and may be subject to delays or denial of payment if such claim could not be verified.	每一私家眼科醫生應盡力在提供獲資助的診治後的 9 個月內提交服務費資助金額的資助申請。醫管局會核實資助申請。取決於資助申請的核實和被接納的情況，醫管局會於就其對提交的資助申請滿意及沒有提出爭議起的 30 個完整工作日內付款。對於任何有爭議的資助申請，醫管局將保留暫緩付款的權利，直到問題解決為止。在規定時間後收到的任何資助申請將僅由醫管局酌情處理和支付，如果無法核實此類資助申請，醫管局可延遲或拒絕支付。